



HOTEL & CITY HIGHLIGHTS

- 184 komfortabel Zimmer
- 9 Veranstaltungsräume
- Restaurant und Bar
- Soft-Wellnessbereich

Bamberg erleben

- Barockstadt, Inselstadt, Bergstadt, Bierstadt, Klein Venedig
- Fränkische Schweiz u.v.m.
- UNESCO Weltkulturerbe

- 184 comfortable rooms
- 9 event rooms
- Restaurant and bar
- Soft-wellness area

Experience Bamberg

- Barock City, City of Islands, City of Mountains, Beer City, Little Venice
- Franconian Switzerland etc.
- UNESCO world cultural heritage



GASTRONOMIE

Unser Restaurant mit diversen Nebenräumen offeriert Ihnen eine breite Palette kulinarischer Köstlichkeiten. Die Brunnenterrasse und die Hotelbar sind die idealen Orte, um den Tag ausklingen zu lassen.

GASTRONOMY Our restaurant serves a wide range of culinary delights. The terrace or the hotel bar are perfect for an evening drink.



Hier finden Sie uns.
Where to find us.

WELCOME HOTEL RESIDENZSCHLOSS BAMBERG

Untere Sandstraße 32 · 96049 Bamberg

T: +49 (0)951/6091-0

F: +49 (0)951/6091-701

info.bar@welcome-hotels.com

www.welcome-hotels.com



WELCOME HOTEL

RESIDENZSCHLOSS
BAMBERG

HOTEL INFORMATIONEN



AUF REISEN ZUHAUSE.



Enjoy

ANKOMMEN & ABSCHALTEN

Sie wohnen in 184 stilvoll ausgestatteten Zimmern und Suiten. Es stehen Zimmer verschiedener Kategorien zur Auswahl, welche sich in ihrer Größe, Lage und/oder Ausstattung (z.B. im historischen Teil des Hauses mit größerem Schreibtisch und separater Sitzgruppe) unterscheiden.

ARRIVE AND UNWIND
The Welcome Hotel Residenzschloss Bamberg offers 184 stylish appointed rooms and suites. Our rooms are divided into a range of categories that differ according to the size of the room, the aspect and/or furnishing (e.g. some are located in the historic part of the hotel, some have larger desks or a separate seating area).



ENTSPANNEN & WOHLFÜHLEN

Aktive Erholung bietet Ihnen der Soft-Wellnessbereich mit Sauna, Dampfbad, Whirlwanne, römischer Liege und kleinem Fitnessraum – alternativ testen Sie die Laufstrecke direkt hinter dem Hotel oder schlendern Sie bei einem Spaziergang gemütlich durch die über 1.000 Jahre alte Kaiser- und Bischofsstadt Bamberg.



Relax

RELAX AND ENJOY
Active relaxation is guaranteed in our in-house soft-wellness area that offers a sauna, a steam room, a whirlpool, Roman loungers and a small fitness room. Alternatively, try out the jogging track behind the hotel or simply have a walk through the imperial and episcopal city of Bamberg which looks back on 1,000 years of history.



Meet

TAGEN & FEIERN

Für Konferenzen, Tagungen und Bankette stehen neun elegante, funktionelle Veranstaltungsräume für 10 bis 320 Personen zur Verfügung. Moderne Veranstaltungstechnik und das traditionelle Flair unseres Hauses gewährleisten den idealen Rahmen für eine erfolgreiche Veranstaltung.

MEET AND CELEBRATE
Conferences, meetings and banquets are staged in our nine elegant and practical function rooms that can cater between 10 and 320 people. Modern conference technology combined with our hotel's traditional flair provides a setting that is ideally suited for a successful event.